



Zhu Lyn, cello

As one of China's rising artists, Zhu Lyn has been hailed for her powerful performances, and has been described as one of the most important young cellists of her generation. While at the Shanghai Conservatory, she was designated as first chair of their widely recognized student orchestra, and during her time there was also selected to be a part of Tan Dun's acclaimed Water Heavens string quartet, which has performed over 200 concerts.

In recent years, Zhu Lyn has been active as a soloist at home and abroad. Highlights of recent seasons include a performance in Chile at the annual Santiago a Mil International Arts Festival (2014); a solo performance with the Slovenian Philharmonic Orchestra for the opening of the Ljubljana Festival (2015); a performance in Lotte concert hall with the Korea Symphony Orchestra (2016); and in 2019, Zhu Lyn became the first Chinese cellist to perform as soloist with the Musikverein of Vienna.

In China, Zhu Lyn has collaborated as soloist with the China National Symphony Orchestra, China Central Chinese Orchestra, Qingdao Symphony Orchestra, Shenzhen Symphony Orchestra and Hong Kong Philharmonic.

朱琳，大提琴

朱琳為中國大提琴新星，集偶像與實力兼具的新生代演奏家代表，其精湛有力的表演得到各界肯定，被譽為近代最重要的年青大提琴演奏家之一，現為蘇州大學音樂學院客席教授。她於上海音樂學院就讀期間，曾任學生樂團的大提琴首席；她亦被邀參與譚盾《水樂堂·天頂上的一滴水》的弦樂四重奏演奏，有超過二百場表演。

她近年來作為獨奏家活躍於國內外的舞台上，其中包括在智利聖地亞哥「千禧年」藝術節中與智利交響樂團合作成功獨奏演出（2014年）；於歐洲盧布爾雅那藝術節與斯洛文尼亞國家交響樂團成功合作獨奏演出（2015年）；與首爾交響樂團合作在韓國樂天音樂廳獨奏演出（2016年）；以及成為首位在維也納金色大廳進行獨奏演出的華人大提琴演奏家（2019年）。

在國內，作為獨奏家她曾與中國國家交響樂團、中央民族樂團、青島交響樂團、深圳交響樂團、及香港管弦樂團合作。